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hier zou kunnen hebben. Ik ben van mening dat de 

imkers uit dit gebied voorrang hebben.' 

Commissie 'Bijenweide Oostelijk Flevoland' 
Met de woorden van de heer Muntjewerf in het 

achterhoofd is het bestuur van 'Oost-Flevoland' aan de 

slag gegaan. Tijdens de laatstgehouden jaarvergade-

ring heeft men een commissie in het leven geroepen, 

die niet alleen een inventarisatie van de totale bijen-

weide van Oostelijk Flevoland zal maken, maar 

tegelijkertijd nieuwe drachtmogelijkheden zal onder-

zoeken. Het doel is in eerste instantie de dracht-

mogelijkheden die nog resten in ieder geval voor de 

eigen imkers veilig te stellen. Ervaringen van vorig jaar 

leken uitgekomen profetieën, zoals de heer 

Muntjewerf al voorspelde. Goede plaatsen bleken 

toen reeds 'bezet' te zijn door imkers van het oude 

land. Zij hadden al afspraken met betreffende boeren 

gemaakt. Daar was niet meer tussen te komen. 

'Natuurlijk blijft iedere imker van harte welkom' , 

aldus imkersvereniging van Oostelijk Flevoland, 'maar 

er moeten dan wel voldoende mogelijkheden zijn voor 

alle imkers die hun bijen willen plaatsen. Dat is uit-

eindelijk in ieders belang. Bovendien, het hemd is nu 

eenmaal nader dan de rok. Wanneer er bij afnemende 

dracht niettemin evenveel volken geplaatst zouden 

worden dan zijn de gevolgen te voorspellen. De over-

bevolking, die dan zal ontstaan zal zeker lagere 

honingoogsten per volk te zien geven.' 

'Al enkele jaren hebben wij al een goede 

overeenkomst met 'Flevolandschap' betreffende het 

plaatsen van bijenvolken bij de wilgendracht. Het door 

deze Stichting aan ons beschikbaar gestelde terrein 

staat in principe open voor alle imkers, de plaatsende 

instantie is bijenhoudersvereniging 'Oost Flevoland' 

Zij kan op een gegeven moment bepalen of er nog 

plaats is of niet.' 

'Dit jaar is een eerste contact met de regionale 

boeren gelegd via het bestuur van hun Federatie. 

'Oost-Flevoland' hoopt er zodoende op, nieuwe 

drachten voor haar leden beschikbaar te krijgen.' 

Braakleggen en nieuwe gewassen 
De inventarisatie van de bijenweide zal vooral 

duidelijkheid moeten geven over de actuele mogelijk-

heden om bijenvolken in deze polder te plaatsen. Het 

onderzoek naar nieuwe drachten richt zich op moge-

lijke nieuwe gewassen en de braaklegregeling. De 

laatste jaren worden, weliswaar op kleine schaal, 

nieuwe gewassen geteeld, waarvan er een aantal als 

'bijenplant' kan worden aangemerkt, zowel bij onder-

zoekinstituten als (vooral) bij particuliere agrariërs. 

Algemene Vergadering LLTB 
op 26 november in Baexem 

De Algemene Vergadering zal worden op 

gehouden in het Gemeenschapshuis te Baexem, 

aanvang 13.30 uur. 

Dit jaar is de heer Dr. Job van Praagh, 

bijenteeltadviseur, bereid gevonden om na het 

huishoudelijk gedeelte een inleiding te verzorgen 

over het actuele onderwerp "Amerikaans 

vuilbroed". Tijdens zijn inleiding zal hij nader 

ingaan op de eventuele oorzaken, de stand van 

zaken en wat de individuele imker zelf kan doer 

om Amerikaans vuilbroed te voorkomen en te 

bestrijden. Gezien de actualiteit van dit 

onderwerp heeft het bestuur besloten om ook dit 

jaar weer alle leden uit te nodigen om dit 

gedeelte van de vergadering bij te wonen. 

Wij hopen dan ook dat vele leden van deze 

mogelijkheid gebruik zullen maken. Wilt u 

deelnemen, neem dan contact op met uw 

afdelingssecretaris. De betreffende secretarissen 

ontvangen hierover nog een apart schrijven. 

Braaklegging biedt nu misschien ook aan de 

Flevolandse imkers goede mogelijkheden de bijen-

weide uit te breiden. Terwijl op het oude land al volop 

gebruik wordt gemaakt van het braakleggen, gaat zich 

dat nu in de polders ook meer en meer afspelen. Op 

verschillende plaatsen in ons land zijn al jaren lang 

diverse imkerorganisaties heel actief op dit gebied. Zij 

zijn daarbij tot goede, interessante regelingen 

gekomen. Met goede contacten en afspraken en in 

goed overleg met landbouworganisaties en lokale 

overheden hebben zij voorbeeldgevende zaken van de 

grond gekregen. Opvallend daarbij is, dat zulke 

initiatieven zo succesvol zijn verlopen, dat ook imkers 

van buiten de eigen regio daar nu volop van kunnen 

profiteren. Wat dat betreft zal ook 'Oost-Flevoland' 

zich zeker niet egoïstisch opstellen. Met daarbij de 

hoop, dat de volgende geciteerde woorden van de 	297 
em. 

heer Muntjewerf en de daarin verborgen wens een 

standplaats te kunnen vinden voor bijenvolken nog 

vele jaren moge gelden: 

'...Zoals ik al vertelde, ik stroopte de hele polder af. 

Op zoek naar mooie plekjes...' 
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